
Trnovo raste. Upamo, da bo tako hitro zgrajen tudi vrtec.
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Od Krima do Horjula
KRIM - Ob trenutnih nejasnostih in premajhnih ak-

tivnostih pri pripravi načrtov za LO in DS ostajajo v tej
krajevni skupnosti aktualni še vedno trije pereči proble-
mi: potrošniški center, križišče Oolenjske in Orlove ceste
ter postajališče proge št. 3 mestnega avtobusa. V krajev-
ni skupnosti menijo, da potrošniški center napreduje v
gradnji tako počasi, ker sedanji investitor Ingrad Celje
ne zmore dovolj sredstev, pa kljub temu ne pristane, da
bi pristopil k investitorstvu tudi Mercator. Taka gradnja
bo seveda izjemno draga.

Križišče Dolenjske in Orlove ceste je med tistimi
prometnimi vozlišči, ki zahtevajo največžrtev na Dolenj-
ski cesti. Zato pričakujejo v krajevni skupnosti, da bi
najprej uredili vsaj osvetljeno označbo za prehod za
pešce, kasneje pa križišče semaforiarali.

Proga št. 3 s postajališčem na Gosposvetski cesti je
močno oddaljila prebivalcem teh krajevnih skupnosti
železniško in avtobusno postajo. Zato še vedno pozivajo
Mestni potniški promet, da bi to postajališče vrnil na
Bavarski dvor.

PERUZZI - Najbolj pereč in aktualen problem kra-
jevne skupnosti je prostorsko gostovanje v pisaraah in
drugih prostorih nekdanje skupne krajevne skupnosti.
Moti jih predvsem to, da še vedno niso uspeli dobiti
Iokacije za dnižbeni center krajevne skupnosti.

ROŽNA DOLINA - V obravnavi imajo urbanistični
program zazidalnega načrta Rožne doline, ki ga je pri-
pravil LUZ. V zadnjem času so razpravljali predvsem o
plinifikaciji, asfaltiranju ter urejanju javne razsvetljave.

Ugotovili so, da plinifikacije zaradi izjemno visokih
stroškov ne bo mogoče izvesti. Javno razsvetljavo bodo
spomladi uredili na Rutarjevi, Kocenovi, Svetčevi in
Levčevi cesti. Za asfaltiranje cest bi mogli uvesti krajevni
samoprispevek. V KS Rožna dolina se pripravljajo tudi
na februarsko sejo sveta krajevne skupnosti in zasedanje
skupščine. Organi krajevne skupnosti imajo novo vod-
stvo.

TRNOVO - Gradbeni odbor za W O Trnovo pri
krajevni skupnosti je vsem pristojnim organizarijam,
usanovam in službam poslal dopis, v katerem navaja,
zakaj se ne strinja z grednjo enakega objekta VVO kot je
W O »Milan Cesnik« ob Jamovi cesti. Po posvetu s
strokovnjaki in pregledu načrtov tega objekta je gradbe-
ni odbor dal devet ključnih pripomb, na katere pa od 13,
januarja, ko jih je poslal, pa do 8. februarja še ni prejel
odgovora oziroma pojasnila. Gradbenemu odboru je po-
sredoval W O Vič, katerega enota je vrtec »Milan Ce-

snik« ob Jamovi cesti tudi seznam 16 kapitalnih napak in
pomanjkljivosti, ki močno ovirajo delo te ustanove.
Gradbeni odbor pri KS je nad takim razmerjem naslov-
niku močno razočaran in bo svetu oziroma sicupščini KS
poročal o položaju ter morebitnem odstopu.

VRHOVCI - 17. februarja bodo v tej krajevni skup-
nosti volitve delegatov za skupščino krajevne skupnosti
in kasneje volitve sveta krajevne skupnosti, njegovih
organov ter krajevne konference SZDL.

HORJUL - Tudi v tej krajevni skupnosti so dobili
samoupravni organi nove predsednike. Predsednik sveta
je Pavle Zdešar, skupšdne Jože Praprotnik, KK SZDL
pa Štefan Vrhovec. Ker ugotavljajo, da ne morejo redno
v krajevni skupnosti tekoče opravljati vsa dela, so razpi-
sali tudi mesto tajnika krajevne skupnosti.

V Horjulu bo spomladi stekel odvoz smeti, gasilci se
pripravljajo na praznovanje 100-letnice društva 3, julija,
v Zaklancu pripravljajo za asfaltiranje skozi vas, gasilci
pa so prejeli tudi gasilski orodni voz TAM in tako
opremiU njihovo društvo z vsemi potrebnimi gasilskimi
vozili.
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